
Protokół Nr 14/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 17 września 2024 r. 

 

 

Ad. 1. 

 W sali posiedzeń Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 14. posiedzenie Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1400  otworzył Przewodniczący Zarządu Powiatu Pan Jacek 

Foksiński.  

 

Ad. 2.  

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu stwierdził, że podczas 14. posiedzenia 

nieobecny jest Pan Roman Tasarz.  

 

Ad. 3.  

 W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Zarządu zawnioskował, by do porządku obrad 

wprowadzić następujące punkty:  

 

6.7. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek czynszu za najem lub dzierżawę lokali użytkowych oraz gruntów 

stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  

6.8. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie upoważnienia dwóch 

członków Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego do czynności prawnych związanych z emisją 

obligacji. 

7.29. Bank Spółdzielczy w Piotrkowie Kujawskim – prośba o rozwiązanie umowy najmu 

pomieszczenia;  

7.30. Biuro Związku Powiatów Polskich – informacja o podjęciu działań wsparcia dla powiatów 

dotkniętych powodzią; 

7.31. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie i realizację umowy oraz 

upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim do składania oświadczeń woli 

związanych z zawarciem i realizacją umowy; 

7.32. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie i realizację umowy oraz 

upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim do składania do oświadczeń woli 

związanych z zawarciem i realizacją umowy;  

7.33. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie             

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na bezpłatne przekazanie kserokopiarki; 

7.34. Pani Agnieszka Malon – Radna Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego – prośba                         

o utworzenie nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 2116 C. 

 

 Wszyscy członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do porządku 

obrad.  

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

 

1. Otwarcie 14. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z 11, 12 i 13 posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

5. Uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 



5.1. zmieniająca uchwałę nr LXXXI/472/2024 Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego z dnia                        

28 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie w Powiecie                  

Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2024;   

5.2. w sprawie powierzenia Gminie Radomin prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2118C Szafarnia – Wąpielsk – Długie – Rypin                   

w miejscowości Szafarnia w związku z planowaną budową ścieżki rowerowej;  

5.3. w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego modernizacji drogi powiatowej nr 2112C relacji 

Ostrowite – Owieczkowo w miejscowości Poćwiardowo; 

5.4. w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy chodnika przy drodze powiatowej                        

nr 2102C relacji Mlewiec – Wielka Łąka w miejscowości Borówno; 

5.5. w sprawie petycji dotyczącej budowy chodnika i ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej                 

nr 2111C relacji Ostrowite-Skępsk- Golub-Dobrzyń ze wsi Gajewo do wsi Ostrowite; 

5.6. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                      

na 2024 rok; 

5.7. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu              

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039. 

6. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

6.1. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu                   

do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym 

bez negocjacji na zadania „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych w sezonie 2024/2025”, a także 

do zawarcia umowy z wykonawcami wyłonionymi w drodze przeprowadzonego postępowania;  

6.2. w sprawie powołania Zespołu do spraw realizacji nadzoru właścicielskiego nad spółką Szpital 

Powiatowy Spółka z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.3. w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie           

w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.4. w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej                              

w Golubiu-Dobrzyniu; 

6.5. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu               

Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039; 

6.6. w sprawie założeń do projektu budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok i projektu 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  

6.7. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek czynszu za najem lub dzierżawę 

lokali użytkowych oraz gruntów stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

6.8. w sprawie upoważnienia dwóch członków Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                         

do czynności sprawnych związanych z emisją obligacji.  

7. Sprawy różne: 

7.1. Pani Agata Soszyńska – informacja o zainteresowaniu kupnem nieruchomości; 

7.2. Pan Sebastian Sipak – Sołtys sołectwa Ostrowite Gmina Golub-Dobrzyń – prośba                      

o rozpatrzenie wniosków mieszkańców wsi Ostrowite i Poćwiardowo; 

7.3. Minister Finansów – informacja o wsparciu jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy;  

7.4. Pan Jacek Żurawski – Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie – prośba o przeanalizowanie 

interpelacji Radnych Rady Miejskiej dotyczącej drogi powiatowej nr 1725C i rozważenie 

możliwości wykonania przebudowy wskazanego odcinka;  

7.5. Pan Krzysztof Sypek – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie 

Pomorskim – zbiorcze określenie potrzeb w zakresie remontów i doposażenia Publicznej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Kowalewie Pomorskim w roku 2025;  

7.6. Pan Krzysztof Sypek – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie 

Pomorskim – wniosek o zakup instrumentu;  



7.7. Urząd Marszałkowski Województwa Kujawsko-Pomorskiego Departament Spraw 

Społecznych i Zdrowia – zaproszenie do realizacji zaplanowanych na rok 2025 programów 

polityki zdrowotnej;  

7.8. Pani Jolanta Gardecka – Sklep Spożywczo-Przemysłowy Jolanta Gardecka – prośba                

o pozwolenie na sprzedaż alkoholu; 

7.9. Pani Iwona Lewandowska – Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego              

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na zatrudnienie pielęgniarki na umowę 

zlecenie; 

7.10. Okręg Polskiego Związku Wędkarskiego w Toruniu – wniosek o doposażenie Społecznej 

Straży Rybackiej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

7.11. Pan Stefan Borkowicz – Prezes Zarządu Oddziału PTTK im. Zygmunta Kwiatkowskiego 

– prośba o wsparcie organizacji 55. edycji Jesiennego Rajdu Pieszego „Szlakami Fryderyka 

Chopina”; 

7.12. Pan Krzysztof Szymański – SK Krzysztof Szymański – prośba o zwiększenie 

wynagrodzenia za pełnienie funkcji inspektora nadzoru; 

7.13. Pani Dorota Rutkowska – Główny Księgowy Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                          

w Golubiu-Dobrzyniu – zestawienie transakcji dokonanych ze środków otrzymanych w formie 

dokapitalizowania szpitala powiatowego;  

7.14. Urząd Marszałkowski Województwa Kujawsko-Pomorskiego Departament 

Infrastruktury Drogowej – prośba o przesunięcie środków z 2024 r. przeznaczonych, jako 

pomoc finansowa dla Województwa w formie dotacji na kolejny rok budżetowy;  

7.15. Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                          

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy Powiatowej 

PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok;  

7.16. Pani Kinga Kacprzykowska – Inspektor ds. obsługi Rady Powiatu – prośba o wyrażenie 

zgody na poszerzenie współpracy z firmą eSesja w zakresie zalecania wykonania napisów pod 

film z sesji; 

7.17. Pani Justyna Działdowska – Prezes Zarządu NAT-BUD Sp. z o.o. – zawiadomienie                        

o zakończeniu robót budowlanych oraz gotowości do odbioru końcowego; 

7.18. Pan Radosław Jastrzębski – Prezes Zarządu JARDEJ Sp. z o.o. – zgłoszenie gotowości               

do odbioru;  

7.19. Pani Kinga Olejnik – Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu – prośba                        

o rozpatrzenie wniosku dotyczącego likwidacji dwóch stanowisk woźnego w ZS nr 3;  

7.20. Pani Stefania Kłoss – prośba o dofinansowanie wydania drukiem autorskiej książki;  

7.21. Gabinet Marszałka Biuro ds. Współpracy Zewnętrznej – odpowiedź do wniosku                  

o przyznanie honorowego patronatu Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego;  

7.22. Najwyższa Izba Kontroli – wystąpienie pokontrolne (Starostwo Powiatowe);  

7.23. Najwyższa Izba Kontroli – wystąpienie pokontrolne (Powiatowe Centrum                       

Opiekuńczo-Mieszkalne);  

7.24. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                    

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o pomoc w wyposażeniu Zakładu Opieki Leczniczej; 

7.25. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                      

w Golubiu-Dobrzyniu – wyjaśnienia w nawiązaniu do wystąpienia pokontrolnego                             

po zapoznaniu się z uwagami i wnioskami;  

7.26. Pani Justyna Wileńska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego Sp. z o.o.                                       

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wsparcie finansowe realizacji inwestycji pn. „Wykonanie 

modernizacji Stacji Uzdatniania Wody na terenie Szpitala Powiatowego oraz sprawdzenia ujęcia 

wody – studni głębinowej”; 

7.27. Pani Iwona Lewandowska – Kierownik Powiatowego Centrum                          

Opiekuńczo-Mieszkalnego     w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie pracownika na zastępstwo    za nieobecnego pracownika;  



7.28. Pan Witold Juszczak – Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej                                 

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o dokonanie zmian w planie finansowym Komendy Powiatowej 

PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok; 

7.29. Bank Spółdzielczy w Piotrkowie Kujawskim – prośba o rozwiązanie umowy najmu 

pomieszczenia;  

7.30. Biuro Związku Powiatów Polskich – informacja o podjęciu działań wsparcia dla powiatów 

dotkniętych powodzią;  

7.31. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie i realizację umowy 

oraz upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim do składania oświadczeń 

woli związanych z zawarciem i realizacją umowy;  

7.32. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska – p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim – prośba o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie i realizację umowy 

oraz upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim do składania oświadczeń 

woli związanych z zawarciem i realizacją umowy; 

7.33. Pani Małgorzata Badźmirowska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzienie              

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o wyrażenie zgody na bezpłatne przekazanie kserokopiarki;  

7.34. Pani Agnieszka Malon – Radna Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego – prośba                      

o utworzenie nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 2116 C; 

7.35. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek czynszu za najem lub dzierżawę lokali użytkowych oraz gruntów 

stanowiących własność Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego;  

7.36. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie upoważnienia dwóch 

członków Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego do czynności prawnych związanych                   

z emisją obligacji. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zakończenie posiedzenia.    

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 4. 

  Zarząd Powiatu jednogłośnie, bez odczytywania przyjął protokół z 11,12 i 13 posiedzenia 

Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 5.1. 

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                  

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę nr LXXXI/472/2024 Rady Powiatu                           

Golubsko-Dobrzyńskiego z dnia 28 lutego 2024 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadanie                    

w Powiecie Golubsko-Dobrzyńskim w roku 2024. 

 

Ad. 5.2. 

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                 

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie powierzenia Gminie Radomin prowadzenia zadania publicznego 

w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 2118C Szafarnia – Wąpielsk – Długie – Rypin 

w miejscowości Szafarnia w związku z planowaną budową ścieżki rowerowej. 

 

Ad. 5.3. 

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                  

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego modernizacji drogi 

powiatowej nr 2112C relacji Ostrowite – Owieczkowo w miejscowości Poćwiardowo. 



 

Ad. 5.4. 

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                       

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego budowy chodnika przy drodze 

powiatowej nr 2102C relacji Mlewiec – Wielka Łąka w miejscowości Borówno. 

 

Ad. 5.5.  

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                  

Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie petycji dotyczącej budowy chodnika i ścieżki rowerowej przy 

drodze powiatowej nr 2111C relacji Ostrowite – Skępsk – Golub-Dobrzyń ze wsi Gajewo do wsi 

Ostrowite. 

 

Ad. 5.6. 

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                    

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu                       

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok. 

 

Ad. 5.7.  

  Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu                                   

Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039.  

 

Ad. 6.1.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienie 

publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji na zadanie „Zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych w sezonie 2024/2025”, a także do zawarcia umowy z wykonawcami wyłonionymi           

w drodze przeprowadzonego postępowania.  

 

Ad. 6.2.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie powołania Zespołu do spraw realizacji nadzoru 

właścicielskiego nad spółką Szpital Powiatowy Spółka z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

  Przewodniczący Zarządu poinformował, że wcześniej osobą odpowiedzialną za sprawy 

związane z szpitalem była Kierownik Wydziału Oświaty i Zdrowia Pani Agnieszka Malon. Natomiast 

po zmianie pracy obowiązki te przejęła Sekretarz Powiatu Pani Katarzyna Orłowska. Przewodniczący 

dodał, że nadzór nad spółką, szczególnie działającą w branży medycznej z wysokim zadłużeniem, 

wymaga zaangażowania większej ilości osób. Związane jest to z tym z szeroką rozpiętością materii          

i dziedzin dotyczących nadzoru nad szpitalem. Dlatego w drodze tej uchwały zostaje powołany zespół, 

który nadzór ten będzie sprawował w osobach: Sekretarz Powiatu Pani Katarzyna Orłowska,                      

która będzie pełniła nadzór merytoryczny i jednocześnie będzie koordynatorem zespołu, Mecenas Pan 

Krzysztof Śmigielski, który będzie pełnił nadzór nad sprawami formalnymi i prawnymi, Główny 

Księgowy Powiatu Pani Wioletta Tucholska, która będzie pełniła nadzór ekonomiczno-finansowy. 

Przewidziane są także zadania dla Skarbnika Powiatu Pana Zbigniewa Szyjkowskiego.  

 

Ad. 6.3.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

  Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana regulaminu obejmuje dodanie stanowiska 

administracyjnego, które uzasadnione było kontrolą zarządczą.  



Ad. 6.4.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu 

Pomocy Społecznej w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

  Pani Sekretarz poinformowała, że zmiany uwzględnione w regulaminie obejmują zmiany 

kadrowo-organizacyjne.  

 

Ad. 6.5.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2024-2039.  

 

Ad. 6.6. 

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie założeń do projektu budżetu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok i projektu wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

  W kwestii tej głos zabrał Skarbnik Powiatu Pan Zbigniew Szyjkowski, który wyjaśnił,                   

że uchwała ta ma na celu, by wszystkie jednostki podległe planowały budżet według tych samych 

wytycznych co Powiat. Uchwała ta obliguje wszystkich do jednakowych wyliczeń. Natomiast             

w przypadku, gdy koszty rzeczowe będą większe niż określone w uchwale, zaistnieje wymóg 

uzasadnienia tego zwiększenia. 

 

Ad. 6.7.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

czynszu za najem lub dzierżawę lokali użytkowych oraz gruntów stanowiących własność Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

 Przewodniczący Zarządu poinformował, że w uchwale tej została podniesiona wysokość 

opłaty za najem hali sportowej w Zespole Szkół nr 1 im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu                

do 90,00 zł za godzinę oraz pozostałych sal sportowych do 50,00 zł za godzinę. 

 

Ad. 6.8.  

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie upoważnienia dwóch członków Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego do czynności prawnych związanych z emisją obligacji. 

 

Ad. 7.1.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Agaty Soszyńskiej o zainteresowaniu kupnem 

nieruchomości w Kowalewie Pomorskim będącej własnością Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

 

  Przewodniczący Zarządu poinformował, że w latach wcześniejszych ogłaszane przetargi                

na sprzedaż nieruchomości znajdujących się w Kowalewie Pomorskim należących do Powiatu   

Golubsko-Dobrzyńskiego charakteryzowały się znikomym zainteresowaniem. Następnie zwrócił się 

do członków Zarządu Powiatu w celu podjęcia decyzji o ewentualnym wszczęciu ponownej procedury 

przetargowej na sprzedaż tych nieruchomości.  

  Członkowie Zarządu nie wnieśli przeciwwskazań w powyższej sprawie.  

 

Ad. 7.2.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Sebastiana Sipaka Sołtysa sołectwa Ostrowite 

Gmina Golub-Dobrzyń o rozpatrzenie wniosków mieszkańców wsi Ostrowite i Poćwiardowo.  

 



  Przewodniczący Zarządu wskazał, by tematy ujęte w piśmie Pana Sebastiana Sipaka 

przekazać kolejno do merytorycznych wydziałów tut. Starostwa celem dalszego procedowania 

 

Ad. 7.3.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Ministra Finansów o wsparciu jednostek samorządu 

terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z dziećmi i uczniami 

będącymi obywatelami Ukrainy.  

 

Ad. 7.4.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Jacka Żurawskiego Burmistrza Miasta Kowalewo 

Pomorskie o przeanalizowanie interpelacji Radnej Rady Miejskiej dotyczącej drogi powiatowej          

nr 1725C i rozważenie możliwości wykonania przebudowy wskazanego odcinka. 

 

  Zarząd Powiatu podjął decyzję, by uwzględnić ww. drogę w rankingu remontu dróg 

powiatowych.  

 

Ad. 7.5.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Krzysztofa Sypka Dyrektora Publicznej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Kowalewie Pomorskim odnośnie zbiorczego określenia potrzeb w zakresie 

remontów i doposażenia Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie Pomorskim                        

w roku 2025.  

 

Ad. 7.6.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Pana Krzysztofa Sypka Dyrektora Publicznej 

Szkoły Muzycznej I stopnia w Kowalewie Pomorskim o zakup instrumentu. Zarząd przychylił się 

pozytywnie do ww. wniosku.  

 

Ad. 7.7. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa                 

Kujawsko-Pomorskiego Departamentu Spraw Społecznych i Zdrowia odnośnie zaproszenia              

do realizacji zaplanowanych na rok 2025 programów polityki zdrowotnej. 

 

Ad. 7.8.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Jolanty Gardeckiej (Sklep                             

Spożywczo-Przemysłowy Jolatna Gardecka) o pozwolenie na sprzedaż alkoholu.  

 

  Zarząd Powiatu po wspólnej konsultacji podjął jednoznaczną decyzję o negatywnym 

rozpatrzeniu wniosku. Decyzja ta uwarunkowana była położeniem sklepu, który bezpośrednio 

sąsiaduje z Powiatową Placówką Opiekuńczo-Wychowawczą Typu Specjalistyczno-Terapeutycznego 

oraz Szpitalem Powiatowym w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad. 7.9.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się prośbą Pani Iwony Lewandowskiej Kierownika Powiatowego 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Golubiu-Dobrzyniu o wyrażenie zgody na zatrudnienie 

pielęgniarki na umowę zlecenie.  

 

  Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do ww. prośby i uznał ją za zasadną.  

 

Ad. 7.10.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Okręgu Polskiego Związku Wędkarskiego              

w Toruniu o doposażenie Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 



  Członkowie Zarządu pozytywnie przychylili się do ww. wniosku. Zgodnie z wnioskiem, 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zakupie akumulatora z dedykowaną ładowarką i przekazanie               

go Powiatowej Społecznej Straży Rybackiej w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

Ad. 7.11.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się prośbą Pana Stefana Borkowicza Prezesa Zarządu Oddziału 

PTTK im. Zygmunta Kwiatkowskiego o wsparcie organizacji 55. edycji Jesiennego Rajdu Pieszego 

„Szlakami Fryderyka Chopina” poprzez zabezpieczenie środka transportu dla uczestników z Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z ww. pismem oraz informacją z przypuszczalną wyceną 

transportu sporządzoną przez pracownika Wydziału Oświaty i Zdrowia i podjął decyzję                       

o zabezpieczeniu środka transportu dla uczestników z Powiatu.   

 

 Ad. 7.12.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Krzysztofa Szymańskiego o zwiększenie 

wynagrodzenia za pełnienie funkcji inspektora nadzoru.  

 

  Po wstępnej dyskusji członkowie Zarządu Powiatu doszli do porozumienia, by kwestię 

dotyczącą ewentualnego zwiększenia wynagrodzenia przenieść na kolejne posiedzenie Zarządu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w celu podjęcia ostatecznej decyzji.  

 

Ad. 7.13.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się pismem Pani Doroty Rutkowskiej Głównej Księgowej Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. odnośnie zestawienia transakcji dokonanych ze środków otrzymanych                  

w formie dokapitalizowania szpitala powiatowego.  

 

Ad. 7.14.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Urzędu Marszałkowskiego Województwa                    

Kujawko-Pomorskiego Departamentu Infrastruktury Drogowej o przesunięcie środków z 2024 r. 

przeznaczonych, jako pomoc finansowa dla Województwa w formie dotacji na kolejny rok budżetowy 

i przychylił się do niej pozytywnie.  

 

Ad. 7.15.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Witolda Juszczaka Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie finansowym 

Komendy Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok. 

 

  W punkcie tym Skarbnik Powiatu poinformował, że zmiany te zostały ujęte w projekcie 

uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok, która zostanie poddana pod głosowanie 

podczas najbliższej sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 7.16. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Kingi Kacprzykowskiej Inspektor ds. obsługi Rady 

Powiatu o wyrażenie zgody na poszerzenie współpracy z firmą eSesja w zakresie zlecania wykonania 

napisów pod film z sesji i ustosunkował się do niej pozytywnie.  

 

 

 

 



Ad. 7.17.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Justyny Działdowskiej Prezes Zarządu                   

NAT-BUD Sp. z o.o. odnośnie zawiadomienia o zakończeniu robót budowlanych oraz o gotowości            

do odbioru końcowego.  

 

Ad. 7.18.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pana Radosława Jastrzębskiego Prezesa Zarządu 

JARDEJ Sp. z o.o. odnośnie zgłoszenia gotowości do odbioru. 

 

Ad. 7.19.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Kingi Olejnik Dyrektora Zespołu Szkół nr 3          

w Golubiu-Dobrzyniu o rozpatrzenie wniosku dotyczącego likwidacji dwóch stanowisk woźnego             

w Zespole Szkół nr 3 w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

  Przewodniczący Zarządu poinformował, że w przypadku tym nastąpi redukcja etatów, 

ponieważ Dyrektor Zespołu Szkół nr 3 chciałaby zrezygnować z dwóch stanowisk woźnego na rzecz 

jednego stanowiska przeznaczonego dla osoby pełniącej obowiązki pracownika gospodarczego              

i kierowcy. 

 

Ad. 7.20.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Stefanii Kłoss o dofinansowanie wydania drukiem 

autorskiej książki. 

 

  Zarząd Powiatu podjął decyzję o zwróceniu się do autorki książki z prośbą o udostępnienie 

treści książki bądź jej fragmentu w celu zapoznania się z jej zawartością, co umożliwi podjęcie decyzji 

o ewentualnym dofinansowaniu jej wydania. 

 

Ad. 7.21.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się pismem Gabinetu Marszałka Biuro ds. Współpracy Zewnętrznej 

odnośnie odpowiedzi do wniosku o przyznanie honorowego patronatu Marszałka Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego.  

 

  Przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że Powiat Golubsko-Dobrzyński wystąpił               

do Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego, by ten objął swoim patronatem wydarzenie 

„Bitwa o Golub” i jednocześnie przeznaczył na to środki finansowe. Pozytywna decyzja zapadła 

odnośnie kwestii objęcia wydarzenia Patronatem Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego, 

natomiast w kwestii przekazania środków finansowych zwrócono się z prośbą o wystąpienie do Działu 

Promocji.   

  Kolejno Pan Jacek Foksiński dodał, że z takim pismem, które zostało sporządzone przez 

Sekretarz Powiatu Panią Katarzynę Orłowską, wystąpił Etatowy członek Zarządu Powiatu Pan Roman 

Tasarz. 

 

Ad. 7.22. i 7.23.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym nadesłanym przez Najwyższą Izbę 

Kontroli Delegatura w Bydgoszczy.  

 

  Przewodniczący Zarządu przekazał, że Najwyższa Izba Kontroli prowadziła kontrolę                   

w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym w Golubiu-Dobrzyniu. Kontrola ta była 

prowadzona w skali całego kraju. Przedmiotem kontroli była realizacja zadań wynikających                 

z Programu Centra Opiekuńczo-Mieszkalne, przestrzeganie zasad wykorzystania środków, 



prawidłowość świadczenia usług oraz osiągnięcie zakładanych efektów w skali całego roku.                

Także kontrolowane było Starostwo Powiatowe w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

  Następnie głos zabrała Sekretarz Powiatu Pani Katarzyna Orłowska w celu dalszego 

przedstawienia sytuacji.  

  Poinformowała, że od marca 2023 r. do kwietnia 2024 r. w Starostwie Powiatowym było                

7 kontroli, z czego 3 z nich były kontrolami przeprowadzonymi przez Najwyższą Izbę Kontroli. 

Kontrola ta rozpoczęła się w kwietniu i dotyczyła realizacji projektu rządowego dotyczącego 

tworzenia Centrów Opiekuńczo-Mieszkalnych. Kontrola przebiegała równolegle w Powiatowym 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym oraz Starostwie Powiatowym w Golubiu-Dobrzyniu. Dodatkowo 

w tym samym czasie Najwyższa Izba Kontroli kontrolowała także Urząd Wojewódzki w tym samym 

zakresie. 

  W wystąpieniu pokontrolnym Starostwa Powiatowego w punkcie „uwagi i wnioski” wskazano 

6 punktów. Dotyczyły one: 1. Terminowego dokonywania zwrotu odsetek bankowych od środków 

przekazywanych na realizację zadań w ramach Programu, 2. Podjęcia działań celem uzupełnienia 

wyposażeni w system przyzywowy pomieszczeń bazy lokalnej PCOM, które nie posiadają takich 

urządzeń, 3. Powierzania stanowisk osobom o odpowiednim doświadczeniu i kwalifikacjach,             

4. Sporządzenie pisemnych wniosków o przeprowadzenie zamówień publicznych w przypadkach 

wskazanych w regulaminie udzielania zamówień, 5. Właściwego opisywania dowodów księgowych,                

6. Przygotowania i przedłożenia Radzie Powiatu projektu uchwały w sprawie zasad ponoszenia 

odpłatności przez uczestnika za pobyt w Centrum.  

  W przypadku wystąpienia pokontrolnego Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego    

w Golubiu-Dobrzyniu w punkcie „uwagi i wnioski” wskazano 5 punktów. Dotyczyły one:                            

1. Kontynuowania działań celem dostosowania regulaminu organizacyjnego Centrum do wymogów 

Programu, 2. Określenia liczby personelu specjalistycznego w formie przewidzianej regulaminem 

organizacyjnym, 3. Podjęcia działań (w porozumieniu ze Starostą), celem dostosowania bazy 

lokalowej Centrum do wymagań Programu, w zakresie wyposażenia pomieszczeń w brakujących 

system przyzywowy, 4. Każdorazowego powiadamiania, właściwych OPS o zakończeniu bądź 

zaprzestaniu świadczenia usług na rzecz mieszkańców, 5. Poinformowania (w porozumieniu                      

ze Starostą) Wojewody o niezwróceniu w prawidłowej wysokości środków za niewykorzystane 

miejsca w 2022 r. i podjęcie działań celem ewentualnego skorygowania sprawozdania                          

z funkcjonowania Centrum w 2022 r.    

  Sekretarz wyjaśniła, że w przypadku poszczególnych punktów obu wystąpień pokontrolnych 

zostały złożone wyjaśnienia.  

 

Ad. 7.24. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o pomoc w wyposażeniu Zakładu Opieki Leczniczej             

i ustosunkował się do niej pozytywnie. 

 

  Przewodniczący Zarządu wytłumaczył, że prośba ma na celu użyczenie sprzętu 

rehabilitacyjnego z Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy, który obecnie nie jest             

w użytkowaniu. 

 

Ad. 7.25. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu odnośnie wyjaśnienia w nawiązaniu do wystąpienia 

pokontrolnego po zapoznaniu się z uwagami i wnioskami.  

 

 

 



Ad. 7.26.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Justyny Wileńskiej Prezes Zarządu Szpitala 

Powiatowego Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu o wsparcie finansowe realizacji inwestycji                       

pn. „Wykonanie modernizacji Stacji Uzdatniania Wody na terenie Szpitala Powiatowego oraz 

sprawdzenia ujęcia wody – studni głębinowej”. 

 

  Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że prośba ta wynika z decyzji Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy, który wskazał, że szpital powinien posiadać 

rezerwowe źródło zaopatrzenia w wodę, które zapewni co najmniej 12 godzinny zapas, gdyby doszło 

do jakiejś awarii ujęcia zasadniczego. Dodał, że poprzednia Prezes Zarządu Szpitala podpisała umowę 

z wykonawcą na wykonanie modernizacji stacji uzdatniającej wodę. 

  Na chwilę obecną szpital ze względów finansowych nie jest w stanie wykonać tej inwestycji. 

Obecna Prezes Zarządu Szpitala doszła do porozumienia z wykonawcą, by inwestycję tą wykonać             

w przyszłym roku. Zwróciła się także do Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej z prośbą  

o przedłużenie terminu. Pierwotny termin został wyznaczony na koniec grudnia 2023 r., następnie 

został przedłużony na koniec grudnia 2024 r. Natomiast Pani Justyna Wileńska zwróciła się z prośbą           

o kolejne przedłużenie terminu.  

 

  Członkowie Zarządu Powiatu po konsultacji z Panem Zbigniewem Szyjkowskim Skarbnikiem 

Powiatu podjęli decyzję, by prośba ta została ujęta w projekcie budżetu Powiatu                            

Golubsko-Dobrzyńskiego na 2025 rok. Umotywowane było to zaleceniami Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego oraz tym, że w przypadku jakiejkolwiek awarii lub sytuacji kryzysowej szpital nie będzie 

w stanie funkcjonować. 

 

 Ad. 7.27. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Iwony Lewandowskiej Kierownika Powiatowego 

Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Golubiu-Dobrzyniu o wyrażenie zgody na zatrudnienie 

pracownika na zastępstwo za nieobecnego pracownika. 

 

   Pan Jacek Foksiński wyjaśnił, że obecny pracownik gospodarczy przebywa na zwolnieniu 

lekarskim oraz kończy mu się umowa. W związku z tym, po wcześniejszych rozmowach i ustaleniach 

z Kierownikami Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy Powiatowego Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalnego w Golubiu-Dobrzyniu oraz kandydatem do zatrudnienia, Zarząd Powiatu 

podjął decyzję o zatrudnienie pracownika na pół etatu w Powiatowym Środowiskowym Domu 

Samopomocy oraz na pół etatu w Powiatowym Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnym.  

 

Ad. 7.28.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Witolda Juszczaka Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Golubiu-Dobrzyniu o dokonanie zmian w planie finansowym 

Komendy Powiatowej PSP w Golubiu-Dobrzyniu na 2024 rok. 

 

  W punkcie tym Skarbnik Powiatu poinformował, że zmiany te zostały ujęte w projekcie 

uchwały Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok, która zostanie poddana pod głosowanie 

podczas najbliższej sesji Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego.  

 

Ad. 7.29.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Banku Spółdzielczego w Piotrkowie Kujawskim                 

o rozwiązanie umowy najmu pomieszczenia i ustosunkował się do niej pozytywnie.  

 



  Przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował, że Bank Spółdzielczy ma zamiar poszerzyć 

swoją działalność oferowanych usług. W związku z tym podjęto decyzję o przeniesieniu punktu                  

na ul. Kościuszki.  

 

Ad. 7.30.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Biura Związku Powiatów Polskich o podjęciu 

działań wsparcia dla powiatów dotkniętych powodzią.  

 

  Członkowie Zarządu Powiatu wyrazili chęć wsparcia dla powiatów dotkniętych powodzią              

w przypadku, gdy otrzymają konkretne informacje czego potrzeba.  

 

Ad. 7.31.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Joanny Graczyk-Sobiechowskiej p.o. Dyrektora 

Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie              

i realizację umowy oraz upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim                     

do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy i wyraził pozytywną 

opinię. Przewidywany termin realizacji tego zadania przewidywany jest na przyszły rok, w związku             

z czym Zarząd Powiatu podjął decyzję o konieczności ujęcia zadania we wniosku budżetowym 

jednostki na rok 2025. 

 

  Przewodniczący Zarządu poinformował, że prośba ta związana jest ze złym stanem 

fundamentów oraz utrzymującą się wilgocią w dolnej kondygnacji budynku głównego Zespołu Szkół 

w Kowalewie Pomorskim. Pani Joanna Graczyk-Sobiechowska wskazała, że stan fundamentów nie 

jest w najlepszej kondycji, a zalanie dolnej kondygnacji szkoły spowodowało jeszcze pogorszenie              

ich stanu. Stojąca przez kilka dni woda wyrządziła nie tylko szkody w pomieszczeniach, ale też                 

w samych fundamentach. Ściany dolnej kondygnacji są wilgotne i zagrzybione co zostało 

potwierdzone podczas oględzin przez dwóch rzeczoznawców oraz firma Belfor.   

   

Następnie głos zabrała Pani Katarzyna Orłowska Sekretarz Powiatu, która poinformowała,              

że Dyrektor Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim, jak i sama Sekretarz, kontaktowały się                  

z brokerem ubezpieczeniowym w ww. sprawie. Następnie odbyto spotkanie z rzeczoznawcą, którego 

przedstawiona kwota była nieadekwatna do wielkości zniszczeń, jakie wyrządziło zalanie szkoły. 

 

 Wicestarosta Pan Zbigniew Warnel podkreślił, że na obecną chwilę wycena szkody opiewa             

na 500.000,00 zł. Kwota ta wiąże się z przyszłościowym zabezpieczeniem oraz osuszeniem budynku 

szkoły.  

       

Ad. 7.32.  

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą p.o. Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim 

Pani Joanny Graczyk-Sobiechowskiej o zabezpieczenie środków finansowych na zawarcie i realizację 

umowy oraz upoważnienie Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim do składania 

oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy i wyraził pozytywną opinię. W związku 

z ograniczonymi możliwościami finansowymi budżetu powiatu w roku bieżącym, Zarząd zwrócił się  

z prośbą o ujęcie ww. zadania we wniosku budżetowym jednostki na rok 2025. 

 

  Prośba ta dotyczyła zabezpieczenia środków finansowych na zawarcie i realizację umowy             

na wykonanie daszka przy wejściu do budynku głównego Zespołu Szkół w Kowalewie Pomorskim. 

Została ona wystosowana ze względu na wpłynięcie oferty na wykonanie daszka.  

 



  Wicestarosta przekazał, że daszek ten będzie obejmował będzie wejście do budynku 

głównego, ale i także wejście do piwnicy, by uniknąć zapobiec spływania wody do piwnicy                  

i uniknąć ewentualnego zalania. Zadanie to ma zagwarantować budowę kompleksowego daszka.  

 

Ad. 7.33. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pani Małgorzaty Badźmirowskiej Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Golubiu-Dobrzyniu o wyrażenie zgody na bezpłatne 

przekazanie kserokopiarki. 

 

  Pan Jacek Foksiński wytłumaczył, że kserokopiarka zostanie przekazana na potrzeby 

Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Golubiu-Dobrzyniu.  

 

Ad. 7.34. 

  Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Mieszkańców Sołectwa Cieszyny reprezentowanych 

przez Radną Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego Panią Agnieszkę Malon o utworzenie nowego 

przystanku komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 2116 C i rozpatrzył ją pozytywnie.  

 

  Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu ww. prośby do Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg tut. Starostwa celem dalszego procedowania.  

 

Ad. 8. 

  Prowadzący posiedzenie Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zapytał, 

czy ktoś z obecnych chce zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Wniosków nie zgłoszono.  

  Przewodniczący Pan Jacek Foksiński podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 9. 

 Posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zakończono o godzinie 1610. 

   

 

 

 

Przewodniczący Zarządu - Jacek Foksiński            ………………………………                                         

Wicestarosta                     - Zbigniew Warnel                     ……………………………… 

Członek Zarządu                 - Jarosław Molendowski                               ……………………………… 

Członek Zarządu              - Sławomir Rożek                ………………………………                      

Członek Zarządu              - Roman Tasarz                  ……………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: Marcin Boniecki  

Pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 


